
Rondvraag CDA inzake onderhoud asfalt begraafplaats Kamerik 
 
Afgelopen zaterdag heeft het CDA veel inwoners van Kamerik gesproken. 
Daarbij was de veelgehoorde klacht van (oudere) bewoners dat het asfalt bij de 
begraafplaats er heel slecht bijligt en dat dit gevaarlijke situaties oplevert. 
 
Ik heb daarover een zeer korte heldere vraag aan de wethouder: 

1. Bent u op de hoogte van deze gevaarlijke situatie en op welke termijn gaat u 
dit probleem aanpakken? 

 
Met vriendelijke groet 
Job van Meijeren 
 


